

သားလွင်းငမ်းယီခင် ခင်းရှင်းရှိုခင်းစွဲ၊

မီးခမ်းလုံ၊ မီးလွင်းခပ်ယမ်ဂခင် - ခပ်ကွက်၊ဂပ်းသိုပ်၊လုက်ရှိုခင်း မီးခမ်းလုံ ငလး၊
မီးလွင်းခပ်ယမ်။ မီးမိတ်တၢ၊ ငလး၊ ပွင်၊လုံပခင်လုက်ရှိုခင်းရှူးဂေၤ။

လာတ်းလွင်းငမ်းယီခင်၊ လွင်းဂတ်းယီခင်း ခင်းရှင်းရှိုခင်း - ဂံလာတ်းကုပ်၊ကူဝ်း ရှူးပွင်၊လုံ
လွင်းငမ်းယီခင်။ ရှူးရှူးဂေၤရှူးထိုင် ပွင်၊လုံလွင်းလမ်လုံဂခင်၊ ငးခံပခင်ရှု
လုလုးလံးဂတ်းယီခင်။

ထွမ်၊ဂင်လုံလုက်ရှိုခင်းခပ် - သွခင်ရှူးလုက်ကွခင်၊ခပ် မေၤထွမ်၊သိုင်ဂင်လုံဂခင်၊ ပံးဝူခင်၊ ငလး၊
လွင်းခုလု်၊ရှခင်ဂခင်။ သွခင်ပခင်ခပ် ရှူးမေၤလာတ်းတေၤဂခင် ယီခင်၊ယီခင်၊ငးငး၊ ခပ်ယမ်
ပံးဝူခင်၊ဂခင်။

ရှမ်းဂခင်ငးပခင်ရှု - မိုဝ်းမီးပခင်ရှုမးခခင်၊ လွံးထီမ်ရှူးလုက်ရှိုခင်းခပ် ငးခံရှမ်းဂခင်၊ ရှူးခပ်
မေၤယွခင်၊ယာခင်းတေၤဂခင်။

ရှိုခင်းရှူးလွင်းခင်းငးပိတ်၊ပိုင်ဂခင် - ရှိုခင်းရှူးခင်းငး၊ ခင်းထုင်း ငလး၊ လွင်းယူ၊သင်း
ကခင်ပိတ်၊ပိုင်ဂခင်။

တေၤသူးပိတ်းလွင်းလုလံတေၤဂခင် - သွခင်ပခင်ရှူးလုက်ရှိုခင်းခပ် မေၤလုက်မခင်း၊ တေၤသူး
လွင်းလုလံဂခင်၊ လွင်းကမ်၊ခင်းပိုင်၊ လွင်းပေ၊ဂိခင်သေ ရှူးမေၤဂမ်၊လွံးဂခင်။

လွံးထီမ်ဂခင် - သွခင်ရှူးမီးခမ်းလုံလီ ငလး၊ လွင်းမေၤယိုခင်းပခင်ဂခင်။ လာတ်းပခင်
ရှူးမေၤထီမ်ပခင်တင်းလုင်၊ဂခင် တင်းခင်းရှူးရှိုခင်း ငလး၊ ခင်းတူင်၊ဝူင်း။

လုကာခင်၊လိက်းလံးလွင်းငမ်းယီခင် - ပိုခင်ခေ၊ လုလိက်းလံး လွင်းငမ်းယီခင်၊
လွင်းပိခင်ဂေၤငးဂခင်၊ လွင်းပွင်၊လုံဂခင် ရှူးမေၤကပ်တွခင်းသွခင်။

သွခင်ခင်းသမးထီ - သွခင်ပခင်ရှူးလုက်ကွခင်၊ခပ် လုံခမ်၊ မီးလွင်းဂတ်းယီခင်လုံ၊
ပဂ်းလုံခိုင်ဂခင်ရှိုခင်း။ သွခင်ပခင်လံးလုတ်းလွင်းသုဂ်၊လုံ၊ လွင်းဂပ်၊ဂိခင်းလုံ၊
လွင်းဂတ်းယီခင် ခင်းတူင်ခပ် ငလး၊ ခင်းရှူးရှိုခင်း။

ပိခင်တူင်တံက်းလီခခေခပ် - ပိခင်တူင်တံက်းလီ တၢ၊လွင်းငမ်းယီခင်။ ခခေလွင်းလုံယာဝ်း၊
ခခေလွင်းပွင်၊လုံ၊ ခခေလွင်းမေၤကီးလု မိုဝ်းဂပ်းသိုပ်၊လုက်ရှိုခင်း၊ ခူးသွခင်ရှမ်းဂခင်၊ ဂူခင်းဝါခင်း၊
ဂူခင်းသွခင်တေၤစွဲ။

ပိုင်တိုက်ခိုင်း - ခင်းရှင်းရှိုင်းလခင်း.ကွခင်းလခင်း.ခိုင်း; လုဂ်းရှိုင်း လံးလံး ငလ; ခင်းမျှ. မီးလွင်းဗိတ်းဗိတ်, မေးမေးဂခင်း။ ချဂ်.ထိုင်ဂခင်း၊ ကူခင်းပခင်းခင်းရှင်းရှိုင်းငလ; ယျ.သမ,ထိုလုဂ်းရှိုင်း တိုင်,ဂေ။

ပိုင်တိုက်သွင် - တီးခင်းရှင်းရှိုင်းရှင်းခိုင်း; မီးလုဂ်းရှိုင်း ကခင်းပိုခင်းလင်ပိုင်းဂခင်း၊ တူဝ်ထူပိုင်းပိုင်းဂခင်း၊ ဗိတ်းငလ;၊ ဂျမ်းလတ်းပိုင်းဂခင်းဝ်။ ကိုင်ခိုင်းထိုင်းခင်း.သေ လုဂ်းရှိုင်းခပ် ဂ်.မီးလွင်းပွင်,လှိုဗိတ်းဂခင်း ငလ; လွင်းဗိတ်းဗိတ်တေ,ဂခင်းသေ ရှိုင်းမီးလွင်းလိတ်,ငလဂခင်း ခင်းရှင်းရှိုင်း။

1. Curriculum Integration: တိုင်းလုဂ်းသုတ်, ပခင်းဂခင်းသွင်လွင်းငမ်းယီခင်း

ရှိုင်းရှူးလွင်းငမ်းယီခင်း - သွ်,ရှိုင်းခေးလွင်းငမ်းယီခင်း ခင်းဗေ,သျှ,ဂခင်းသွင်၊ သွင်ပခင်းလွင်း လံးငဂခင်း၊ သုခင်း,လံးသုခင်း,ပိခင်းဂခင်း၊ လွင်းဗိတ်,ပိင်းလွင်းတြး

2. Skills Development: ပုဂ်းပွင်ပခင်းခမ်းဂတ်.

ခမ်းဂတ်.လွင်းငဂခင်း ပခင်းရှု - သွင်ပခင်းခမ်းဂတ်. ရှိုင်းမေ,လှို.လွင်းလံးဂတ်းယီခင်း ငဂခင်းလိတ်;ပခင်းရှု

ခမ်းဂတ်.ပံးဝုခင်း.ငလ;သင်း; ငလ; လွင်းမေ,ကီးလူပိုင်း; - ရှိုင်းလုဂ်းကွခင်း,ခပ်မေ,ပွင်,လှို ပံးဝုခင်း.ရှခင်း ကခင်းပိုင်းဂခင်းသေ မီးလှိုကီးလူဂခင်း

ခမ်းဂတ်.ဂခင်းဂပ်းသိုပ်, - သွင်ပခင်းခမ်းဂတ်. ရှိုင်းမေ,ခပ်;ကွဂ်,ဂပ်းသိုပ်,ပိုင်း; ငလ; လုတ်းယမ်းလွင်းပွင်,လှိုဗိတ်းဂခင်း

3. Creating a Positive School Climate: သင်းတူင်,ဝုင်းရှင်းရှိုင်းကခင်းလီ

တမ်းပိုင်ရှိုင်းရှူးဂေ,လံးခပ်;ရှိုင်းပုး - တမ်းပိုင်ကခင်းပခင်းရှိုင်း ရှိုင်းလုဂ်းရှိုင်းခပ် မေ,ခပ်.ယမ် ဂခင်း၊ မေ,ဝ်.ဂျးခခင်း လွင်းပိတ်,ပိုင်းဂခင်း

ငရှ.ဂင်းလွင်းပေ.ဂိခင်းဂခင်း ငလ; သေ.သွမ်းဂခင်း - တမ်းခေးဂခင်း တျ,ငရှ.ရှမ်း; လွင်းပေ.ဂိခင်းဂခင်း၊ လွင်းသေ.သွမ်းဂခင်း ခင်းရှင်းရှိုင်း၊ ရှိုင်းခပ်မေ,လှို;ထိမ်ဂခင်း

4. Community Involvement: - ရှိရင်းနှီးမှု၊ ခွဲခြားမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု

ပေးပို့မှု၊ လူမှုရေး၊ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု - ခွဲခြားမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု

ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု - သွင်း၊ တိုက်ခိုက်မှု၊ ရှိရင်းနှီးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု

Strategies for Implementing Peace Education

လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု

1. Experiential Learning: ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု

လွှဲပြောင်းပေးမှု - ရှိရင်းနှီးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု

ပေးပို့မှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု - ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု

2. Collaborative Projects: ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု

ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု - ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု

လွှဲပြောင်းပေးမှု - ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု

3. Peace-Building Activities: လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု

ပေးပို့မှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု - ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု

ပေးပို့မှု - လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှု၊ လွှဲပြောင်းပေးမှု

